
Zápis 

 ze zasedání Školské rady při Základní škole Velká Hleďsebe, okres Cheb, příspěvková organizace 

konaného ve Velké Hleďsebi dne 14. 2. 2017 

Přítomni: 

Mgr. Lenka Stehlíková – ředitelka školy          
Jana Havlíková, Vladimíra Dvořáková - za zákonné zástupce nezletilých žáků 
Mgr. Vladimíra Rychtrová – za pedagogické pracovníky ZŠ 
Mgr. Stanislav Kvasnička – za pedagogické pracovníky ZŠ                                                            
Ing. Marcela Kyselová -  zástupce zřizovatele školy (Obec Velká Hleďsebe) 

 

Program: 

1. Oznámení o odstoupení člena ŠR 

2. Řešení nevyhovujícího technického stavu školní jídelny 

3. Pochybení člena ŠR 

4. Přístavba školy 

5. Usnesení ŠR 

Ad 1.         Na úvod zasedání oznámila předsedkyně ŠR odstoupení Mgr. Lenky Lapské a 

požádala p. Ing. M. Kyselovou, aby se obrátila na vedení obce s žádostí o jmenování 

nového zástupce zřizovatele ZŠ. 

Ad 2. Paní předsedkyně ŠR  vznesla připomínku k nevyhovujícímu technickému  stavu  a 

hygienickým  podmínkám  školní jídelny.  Obrátila se na zástupkyni zřizovatele školy s žádostí 

informovat vedení obce. 

 Zástupci ŠR si prohlédli prostory současné školní jídelny.  

Zjistili, že v prostorách kuchyně prosakuje voda stropem, dochází k odpadávání 

omítky. V jídelně se opakovaně vyskytuje plíseň a zápach zatuchliny. Extrémní vlhkost 

způsobuje kluzkost podlahy. Prostor šatny nedostačuje, vzhledem k počtu strávníků. 

Provozní zaměstnanci školy opakovaně vynakládají velké úsilí, aby udrželi jídelnu 

v hygienicky nezávadném stavu. 

Ad 3. Paní předsedkyně ŠR  vyjádřila nesouhlas s tím, že se členka ŠR Ing. Marcela 

Kyselová zúčastnila jako zástupce ŠR Rady obce Velká Hleďsebe, aniž by byla ŠR  delegována.   

Členové ŠR  toto  jednání považují za pochybení a společně se dohodli , že se písemnou formou 

obrátí s žádostí na zastupitelstvo obce, aby se  toto jednání již neopakovalo. 

Ad 4. Mgr. Lenka Stehlíková  vyjádřila nesouhlas s výsledkem hlasování zastupitelů obce, 

kteří neodsouhlasili  návrh na žádost o dotaci na přístavbu školy. Vysvětlila přítomným potřebu 



nových prostor, které by vyřešily problém s nevyhovující školní jídelnou a nedostatkem 

odborných učeben.  

Ing. Marcela Kyselová obhajovala svůj nesouhlas s přístavbou tím, že projekt nebyl dobře 

zpracován a stavba by byla příliš drahá. 

Ad 5. ŠR se usnesla :  

a)  zástupcem ŠR na jednáních se zřizovatelem školy bude vždy člen delegovaný ŠR 

b) obracíme se na zastupitelstvo obce, aby se zabývalo možností realizace přístavby školy 

c) ŠR se usnesla písemně informovat zastupitelstvo obce 

 

 

 

 

Ve Velké Hleďsebi 14 . 2. 2017              Zapsala: Mgr. V. Rychtrová 

 


